

Spectrum Brands General Terms of Use (hereinafter referred to as "Terms of Use")

All texts, pictures, graphic illustrations as well as audio and video files (hereinafter referred to as "Contents") made available by Spectrum Brands, Inc. or any of its affiliates, subsidiaries or partner companies (hereinafter referred to as "SPB") are to be deployed exclusively as follows:

1. Copyrights and other Proprietary Rights

- 1.1. Contents provided by SPB are protected by copyrights and other proprietary rights. Unless expressly indicated otherwise, SPB owns or otherwise holds all rights of use on any Contents made available by it.
- 1.2. Any use of the Contents shall be covered by these Terms of Use.
- 1.3. SPB expressly draws attention to the fact that any infringement of the copyrights or other rights of use, including any such rights held by third parties, may give rise to prosecution under civil and/or criminal law.

2. Granting and Scope of Rights of Use

- 2.1. SPB grants you (hereinafter referred to as the "User") a non-exclusive and non-transferable right of use allowing the User to distribute or publish and generally make accessible any Contents for commercial purposes, serving the marketing and sale of SPB products. Any such rights granted to the User shall be limited to such use and purpose, to any contractual provisions and to the asset specific IP right restrictions provided with the assets (to be found in the same zip folder). Additional restrictions of such right of use may arise under contracts or other arrangements to be expressly agreed between the parties.
- 2.2. User hereby agrees to comply with any restrictions in terms of time, place and mode of use that may be imposed by SPB with regard to the Contents.
- 2.3. Sub-licensing the rights of use granted under clause 2.1 shall only be allowed if provided in the asset specific IP right restrictions or upon SPB's prior written agreement. The User hereby and as of now affirms that any such sub-license shall be granted on the basis of and subject to terms and conditions that are identical to the present Terms of Use. Any further sub-license of such rights of use by any such third party licensee to another third party shall be ruled out.
- 2.4. User may not change any of the Contents in any way. This includes, without limitation, any change in the design or color as well as any modification or removal of any copyright notices and/or any marks or labels or any other information included in any of the Contents.
- 2.5. The rights of use granted under clause 2.1 do not include any entitlement of the User to distribute, sell, rent out, loan, license or otherwise allow any third party to use any of the Contents against payment, unless SPB expressly agrees to this in writing in advance.

3. Liability

- 3.1. SPB may only be held liable for damage caused by SPB through gross negligence or with intent, or in the event of any violation of any contractual obligation that is essential for the performance of the contract. If SPB breaches any essential contractual obligation through its own fault, but not through gross negligence or with intent, SPB's liability shall be limited to such damage that is typically caused in similar cases. These liability restrictions shall not apply to any injury to persons.
- 3.2. User shall be liable for any damage caused by any unauthorized or improper use of the Contents by the User, or by any failure to comply with the limits of the legal rights granted to the User by SPB in accordance with clause 2 above, in addition where to the User shall fully indemnify SPB with respect to any third-party claims that may arise in this respect.

4. Miscellaneous

- 4.1. The place of jurisdiction is Frankfurt / Main. However, SPB is also entitled to bring any action in the place where the User has its general place of jurisdiction.
- 4.2. The usage right granted by SPB can be revoked by SPB at anytime. In any event the right to use will cease in case of termination of the relationship with the User without further notice. In this case the provided Contents and any copies thereof shall be deleted by the User at its own cost and unrequested.
- 4.3. SPB reserves the right to amend these Terms of Use at any time.

Allgemeine Nutzungsbedingungen von Spectrum Brands

Sämtliche von Spectrum Brands, Inc. oder einem verbundenen Unternehmen, Tochterunternehmen oder sonstigen Partnerunternehmen (im Folgenden „SPB“) bereitgestellten Texte, Bilder, graphischen Darstellungen, Audio- und Videodateien (im Folgenden „Inhalte“) dürfen ausschließlich gemäß den folgenden Nutzungsbedingungen genutzt werden:

1. Urheber- und andere Schutzrechte

- 1.1. Die von SPB zur Verfügung gestellten Inhalte sind rechtlich durch Urheber- und Leistungsschutzrechte geschützt. SPB ist – soweit dies nicht ausdrücklich anders vermerkt ist – Inhaber oder Nutzungsberechtigter sämtlicher bereitgestellter Inhalte.
- 1.2. Die Inhalte dürfen nur nach Maßgabe dieser Nutzungsbedingungen verwendet werden.
- 1.3. SPB weist darauf hin, dass eine Verletzung der Urheber- oder sonstigen Schutzrechte, auch Dritter, zivil- und/oder strafrechtliche Konsequenzen nach sich ziehen kann.

2. Erteilung und Umfang der Nutzungsrechte

- 2.1. SPB räumt Ihnen (im Folgenden „Nutzer“) ein nicht-ausschließliches, nicht übertragbares Nutzungsrecht an den bereitgestellten Inhalten zur Vervielfältigung, Verbreitung, Veröffentlichung und öffentlichen Zugänglichmachung der Inhalte für geschäftliche Zwecke zur Unterstützung der Werbung und des Verkaufs ein. Sämtliche dem Nutzer eingeräumte Nutzungsrechte sind beschränkt auf den vorgenannten Zweck und unterliegen zusätzlich etwaigen vertraglichen Vereinbarungen zwischen den Parteien sowie den speziellen Beschränkungen, die Ihnen mit den Inhalten zusammen zur Verfügung gestellt werden (welche sich in der gleichen ZIP-Datei befinden wie die Inhalte). Zusätzliche Beschränkungen können gesondert ausdrücklich vereinbart werden.
- 2.2. Der Nutzer erklärt sich bereit, alle von SPB gesondert für die Inhalte vorgegebenen zeitlichen, örtlichen und inhaltlichen Einschränkungen zu befolgen.
- 2.3. Das Recht zur Weiterübertragung des gemäß Ziffer 2.1 eingeräumten Nutzungsrechts auf einen Dritten bedarf der ausdrücklichen Erwähnung in der Beschreibung der Nutzungsbeschränkungen der betreffenden Inhalte oder der vorherigen schriftlichen Zustimmung von SPB. In diesem Fall versichert der Nutzer, mit dem Dritten gleichlautende Nutzungsbedingungen zu vereinbaren. Eine Weiterübertragung an andere Dritte soll in jedem Falle ausgeschlossen werden.
- 2.4. Dem Nutzer ist es untersagt, Änderungen an den Inhalten vorzunehmen. Dazu gehören insbesondere Änderungen von Design und Farbe, sowie auch Änderungen und/oder Beseitigung von Urheberrechtshinweisen und/oder Markenbezeichnungen und/oder sonstige Angaben in den Inhalten.
- 2.5. Das gemäß Ziffer 2.1 eingeräumte Nutzungsrecht umfasst nicht das Recht des Nutzers, die Inhalte zu vertreiben, zu verkaufen, zu vermieten, zu verleihen, zu lizenzieren oder anderweitig Dritten bereitzustellen, es sei denn SPB hat eine vorherige ausdrückliche Zustimmung dazu erteilt.

3. Haftung

- 3.1. SPB haftet nur für Schäden, die auf grobe Fahrlässigkeit oder Vorsatz von SPB zurückzuführen sind, oder bei Verletzung einer für die Erfüllung des Vertrages wesentlichen Vertragspflicht. Erfolgt eine schuldhafte Verletzung einer wesentlichen Vertragspflicht nicht grob fahrlässig oder vorsätzlich, ist die Haftung von SPB auf solche Schäden begrenzt, mit denen typischerweise zu rechnen war. Die Haftungsbeschränkungen gelten nicht für Personenschäden.
- 3.2. Der Nutzer haftet für sämtliche Schäden, die durch seine unberechtigte bzw. missbräuchliche Verwendung der Inhalte entstehen sowie für sämtliche Schäden, die durch Überschreiten der ihm von SPB gemäß Ziffer 2 eingeräumten Rechtsposition entstehen, und stellt SPB von sämtlichen hierdurch entstehenden Ansprüchen Dritter frei.

4. Schlussbestimmungen

- 4.1. Gerichtsstand ist Frankfurt am Main. SPB ist unabhängig davon berechtigt, gerichtliche Verfahren gegen den Nutzer auch an dessen allgemeinem Gerichtsstand einzuleiten.
- 4.2. Das von SPB eingeräumte Nutzungsrecht kann von SPB jederzeit widerrufen werden. In jedem Fall endet das Nutzungsrecht bei Beendigung der Geschäftsbeziehung mit dem Nutzer, ohne dass es einer gesonderten Mitteilung hierüber bedarf. In diesem Fall sind die zur Verfügung gestellten Inhalte und sämtliche Kopien vom Nutzer unaufgefordert und auf eigene Kosten zu löschen.
- 4.3. SPB behält sich vor, die vorliegenden Nutzungsbedingungen jederzeit zu ändern.